
 

Larissa’s vragen aan de wethouder over statushouders

1. Waar loopt het spaak met het begeleiden van statushouders naar onderwijs 
en wat kunnen we doen om dit te verbeteren?

2. Hoe is de verdeling van het aantal crisisnoodplekken (150 vanaf 1 juni) 
verdeeld bij ons?

3. In hoeverre loont het voor statushouders om te gaan werken? Wij hebben 
vernomen dat een hoog percentage van het loon naar het COA gaat, hoe zit 
dit en kunnen wij hierin iets betekenen?

4. Iedereen moet gezonde, voedzame maaltijden krijgen. Wanneer dit niet zo is, 
wie grijpt er dan in? Ook hoort er overleg te zijn tussen catering en bewoners, 
we hebben vernomen dat dit niet goed gebeurd, wat gaan we hier aan doen?

5. Slapen op een opvangboot is extra koud en tot op heden zijn er nog geen 
extra slaapzakken of dekens uitgedeeld. Hoe anticiperen we op de 
aankomende koude nachten?

6. Er moeten per opvanglocatie 2 kantoorruimtes zijn waar statushouder gebruik 
van kunnen maken om, bijvoorbeeld, te studeren. Als dit niet gefaciliteerd kan 
worden is het dan mogelijk om de gemeenschappelijke ruimte langer open te 
stellen? 
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